
Verslag van de jaarvergadering van KBO Horst
Woensdag 27 maart 2024 in het Gasthoes.

Aanwezig ongeveer 200 leden.

Afmeldingen ontvangen van: 

Ben Alards, Hans Chlom, Riet Collin, Hilda Cuijpers, Tiny Cuppen, Jose Dehing,Leen
Driessen, Joost Emons, Ger Hoex, Riky Janssen, Paulien Keijsers, Mariet en 
Lambert Roelofs, Erna en Piet Thijssen, Thijs en Annie van Rengs, Arie Verbruggen, 
Mien en Piet Verhoeven, Frans Vullings, Leo Joosten, Harrie Wejs, Jeanne Baeten, 
Mevr. Verhaeg.

Opening door de voorzitter Piet Verhaegh.

De voorzitter, Piet Verhaegh, heet allen hartelijk welkom.
Welkom ook de nieuwe leden die voor het eerst aanwezig zijn.
Speciaal welkom aan:
Deken Wilson Varela, Afvaardiging van de Gemeente Horst aan de Maas en
Afvaardiging van KBO Limburg, Marjo Daniels en Regio Horst/Venray, Martien 
Wijnhoven.

De voorzitter doet enkele mededelingen ten aanzien van:
De Nooduitgangen, toiletgelegenheid en de privacy bij het nemen van foto’s.

Toespraak Voorzitter.

De voorzitter opent de vergadering zoals gebruikelijk met een gedicht met de titel.   
“Als je nooit omhoog kijkt.”
Het was een jaar met hoogtepunten maar ook weer een jaar dat wij afscheid hebben 
moeten nemen van een aantal  van onze leden. Zonder iemand te kort te doen wil ik 
toch  de naam noemen van Nico Aretz. Hij was onze penningmeester en actief 
bestuurslid ,die tijdens zijn Camino tocht  in Spanje afgelopen september is 
overleden. 
Er wordt een minuut stilte in acht genomen.

Ons leden aantal blijft nagenoeg gelijk de afgelopen jaren.  Zo’n 1000 leden telt onze
vereniging.
De gemiddelde leeftijd stijgt wel. Maar wij zijn toch erg blij met de nieuwe leden. 
Nieuwe aanwas is nodig om het voorbestaan te waarborgen en ook nieuw leven in 
de vereniging te krijgen.

Gelukkig is het aantal vrijwilligers die ons helpen bij alle activiteiten groot. Wij hebben
toch een 100 tal leden die ons helpen om alle activiteiten rond te krijgen
Dat wij nog steeds opzoek zijn naar hulp in het bestuur is een heikel punt. 
Daarom de vraag aan u is denk eens mee en help ons. Ook als u ons wil helpen met 
bepaalde activiteiten. Wij werken zoals bekend met commissies en ook daar zoeken 
wij nog wel wat krachten. Bijvoorbeeld bij de PR, onze nieuwsbrief en facebook en 
website die actueler moet worden.
De voorzitter memoreert nog aan een aantal zaken die geweest zijn of nog komen.



En dankt zijn mede bestuursleden voor de inzet en dat wij  allemaal in het belang van
onze leden bezig zijn.
Ook de regio kbo en de Limburgse bond noemt hij als belangrijk in het geheel. Al is 
het niet altijd direct te meten wat het opbrengt.

Hij sluit af met de wens op een vruchtbare vergadering.

Toespraak Deken Wilson Varela.
De deken spreekt de vergadering toe. Hij haalt een aantal uitspreken aan van onze 
Paus Franciscus. Maar wat hij wil zeggen is Zie om naar elkaar en respect elkaar.
Sta klaar voor elkaar en zorg voor elkaar.
Hij wenst ons een goede vergadering en weer een mooi jaar toe. 

Verslag van de jaarvergadering van 21 maart 2023.
Het verslag was meegestuurd met de nieuwsbrief van februari 2024.
Over het verslag zijn verder geen vragen of opmerkingen.
Met dank aan de notulist Carla Geurts worden ze goed gekeurd.

Financieel jaarverslag 2023 en begroting 2024.
Het finacieelverslag over het boekjaar 2023 wordt door de penningmeester a.i. Piet 
Verhaegh aan de vergadering gepresenteerd. 
De uitgaven en inkomsten worden mondeling en op het scherm gepresenteerd aan 
de vergadering en volgens de begroting zouden we op nul uitkomen. Maar door wat 
extra inspanningen bij runtje um t hundtje en nog een nabetaling hebben wij het jaar 
afgesloten met een positief resultaat van € 860,- . Wij zien de kosten wel stijgen en 
de inkomsten worden niet echt hoger.
De vergadering keurt de jaarrekening goed. De begroting voor 2024 geeft een 
negatief resultaat van ruim € 2000,- . Wij willen wel iets inleveren vanuit de reserve.
Voorlopig gaan wij ook geen reservering voor een volgend jubileum opbouwen.
Ook de begroting wordt door de vergadering goedgekeurd.

Verslag kascontrole commissie.
Ger Hoex en Ger Verhaeg hebben op Maandag 25 maart de kascontrole uitgevoerd. 
De jaarcijfers geven een vertrouwd beeld en de controle commissie vraagt dan ook, 
aan de vergadering, om het bestuur decharge te verlenen.
De vergadering gaat hiermee akkoord. Hiermede is de jaarrekening ook goed 
gekeurd. 

Benoeming nieuwe leden kascontrole. 
Ger Hoex treed af en word bedankt door de voorzitter en als nieuw lid voor komend 
jaar wordt benoemd Jac Buijssen. Ger Verhaeg zal komend jaar nog mee doen. 
Volgens de statuten mag dat 3 x.

Jaarverslag secretaris activiteiten 2023-2024.
Het jaarverslag wordt door Carla Geurts voorgelezen. In het jaarverslag komen 
nogmaals alle activiteiten van het afgelopen jaar voor.



Het verslag wordt voorgelezen en is voorzien van foto’s die geprojecteerd worden.
De voorzitter dank de secretaris voor het mooie verslag.

Aftredende bestuursleden Anny Gielen en Riet Althuizen.

Na 8 jaar bestuurslid en met name lid van de reiscommissie heeft Anny aangegeven 
te willen stoppen in het bestuur.
Alle reizen en uitstapjes heeft Anny samen met Jan Versleijen en later met Frans , 
Hanny en Mariet georganiseerd.
Gesprekken met de busonderneming en de restaurants en accommodaties , altijd 
was het goed afgesproken en was het programma perfect. 
De jaarlijkse tocht naar Kevelaer. Altijd weer een prachtige dag , nostalgie ,religie, 
lekker eten, winkelen en de tocht heen en terug met de fiets auto of de bus.
Steeds weer werden we verwend met heerlijk eten en drinken en natuurlijk de koffie 
met gebak.
Buiten de reizen was Annie ook nog actief in diverse andere commissies van onze 
kbo. Zeker te noemen is de kerstviering. Maar ook als contactpersoon voor de 
bloemen. Steeds weer afspraken maken met de bloemisten en dat het ook goed liep.
Annie en ook Hay dankjewel voor jullie inzet .

Riet is 12 jaar geleden begonnen in het bestuur als secretaresse en heeft deze taak 
zeer gedreven waar gemaakt.
Maar naast de secretaris zaken wist jij je ook nog verdienstelijk te maken bij andere 
activiteiten.
Je was lid van het DB. Jij maakte de agenda’s en de verslagen en bereiden de 
vergaderingen voor. Maar ook als er draaiboeken of flyers of andere zaken nodig 
waren. Via jou en Theo kwam dat allemaal.
Jij en Theo hebben enorm veel voor de KBO betekend. Altijd stond je klaar en heb 
vele van onze leden aan de lijn gehad of anderszins gesproken.
De diverse commissie draaien nu nog op de draaiboeken van jullie hand. 
De Nieuwsbrief ook deze werd door jou gemaakt de laatste jaren.
De taak als regisseur van het maandblad eerst de Nestor en nu het blad ONS. Jij 
zorgde steeds voor de actuele lijsten voor Albert en voor de bezorgers.
Zorgen dat het vaandel klaar stond als de leden er om vroegen, bij uitvaarten in de 
kerk en andere plekken.
Er gebeurde bij de kbo niet veel waar jij niet op een of andere manier, of Theo bij 
betrokken was. 
Wij zijn jullie en speciaal jou Riet heel veel dank verschuldigd. 

De voorzitter overhandigd aan Anny en Riet een cheque en een mooie bos bloemen.

Daarna werden beiden toegesproken door de Voorzitter van de Regio Horst Venray 
Martien Wijnhoven en ook als bestuurslid van de Limburgse Bond KBO.
Hij gaf beiden de oorkonden die hoorde bij de onderscheiding De Zilveren hanger als
blijk van waardering voor alle verdiensten aan de KBO. Die daarna werd 
omgehangen door hun partners.

Riet dankt de leden en bestuur, ook namens Annie, voor het vertrouwen wat zij 
hebben gehad van hun en voor de prettige samenwerking.



Zij memoreert ook nog aan een aantal hoogtepunten die zij hebben meegemaakt als 
bestuursleden.

Bestuursverkiezing.
Aftredend is Carla Geurts. Carla stelt zich herkiesbaar. 
Verkiezing nieuw bestuurslid: Hannie van Vught.
De vergadering geeft beiden kandidaten de  goedkeuring.
De voorzitter feliciteert beiden kandidaten en wenst hun een mooie tijd toe in het 
bestuur van de KBO. 

Rondvraag.
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt

Sluiting jaarvergadering.
De voorzitter, Piet Verhaegh, bedankt iedereen voor hun aanwezigheid, inbreng en 
sluit officieel de jaarvergadering 2024.

Het woord wordt gegeven aan Lotte Kateman beleidsmedewerker Gemeente 
Horst aan de Maas, 

Aan de gemeente Horst aan de Maas is geraagd om wat toelichting te komen geven 
over de mogelijkheden voor ouderen om financiële hulp en ondersteuning te krijgen 
van de overheid cq de gemeente
Er komen een aantal ambtenaren aan het woord over financiële zaken zoals 
inkomen ,wonen en cultuur.
Ouderen die een laag inkomen hebben zo rond de 120 % van het bijstandsniveau 
kunnen via de gemeente financiële hulp krijgen.
Ook waren de warmmakers aanwezig en zij vertelde hun verhaal en nodigde onze 
leden uit voor een kopje koffie in Kerkstraat in hun pand van de warmmakers. Hier 
was veel info te halen en bepaalde producten met forse korting te verkrijgen.
De voorzitter bedankt hun en nodig de leden uit als zij denken hiervoor in 
aanmerking te komen om zich te melden op het gemeentehuis voor meer info.

In de pauze is er koffie en vlaai.

Na de pauze: door de toneelclub 60+ wordt het toneelstuk “Waat zaet nou gaeld, zeg
is eerlijk”, gespeeld.

Rond 17.00 uur sluit de voorzitter de middag en wenst ieder een wel thuis en een tot 
ziens op een van de komende activiteit. Hij dankt ook alle die mee hebben geholpen 
aan de voorbereiding en tijdens de vergadering.

Notulist 
Carla Geurts.


